
Z A P I S N I K 
 

 sa 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane, dana 06. ožujka 2006. godine, u sali 
Gradske vijećnice  u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 17,00 sati. 
 
NAZOČNI: Andrija Buljević, dr. med., mr. sc. Milan Glavaški, Marko Stazić, dr. stom, dr. 
Milan Šlender, Lovrenco Vladislavić, Ivica Caglević, Juraj Krstulović, Petar Glušević, Frane 
Domančić,  Šimica Dragičević, Nikola Sinovčić i Siniša Cvitanović.   
ODSUTAN: dr. Branko Jašić. 
OSTALI NAZOČNI: Ante Kirigin, Mirko Jakšić, Mate Jakšić, Goran Tenžera, Božena 
Sinovčić, Gita Dragičević, Darko Matulić, Nikica Maričić, Jerko Hržić, Ivan Jakšić, Vedran 
Vušković, Nenad Krstulović, Ivan Bjažević,  Sergij Rendić, Ivica Vranjičić i Ines Kojundžić. 
 
Uvodnom rječju predsjednik Gradskog vijeća Grada Supetra dr. Andrija Buljević je pozdravio 
sve nazočne viječnike i ostale prisutne, te je nakon prozivke  utvrñeno je da je nazočan dovoljan 
broj viječnika za donošenje pravovaljanih odluka. Nakon obavljenog  glasovanja,  jednoglasno 
je  prihvaćen ovaj 
 

DNEVNI RED: 
 
 1.    Verifikacija zapisnika sa 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra, održane dana 30.     
         siječnja  2006. godine. 
2. Viječnička pitanja i prijedlozi. 
3. Tematska rasprava o pripremnim radnjama i poduzetim aktivnostima odnosno 

planovima sudionika turističkog privreñivanja, a povodom nastupajuće turističke sezone 
2006. godine. 
Izvjestitelji: 
- Gradsko poglavarstvo GS, gradonačelnik Ante Kirigin 
- Turistička zajednica Grada Supetra, Tamara Ljubičić i Božena Sinovčić 
- K.D. "Grad" d.o.o. predsjednik Uprave Zoran Papić 
- Centar za kulturu "Brač",  ravnateljica Gita Dragičević 
- IV Policijska postaja, zapovjednik Darko Matulić 
- DVD Supetar, predsjednik Društva Nikica Maričić 
 
 

AD 1. 
 

Verificira se zapisnik sa 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 30.siječnja 
2006. godine u tekstu u kojem je dan na potvrdu, jednoglasno. 
 

AD 2. 
 
Š.Dragičević:"Zanima me informacija vezana za prostorni plan, dokle se stiglo s obzirom da 
se govorilo da bi bilo na Vijeću do kraja veljače?" 
A.Kirigin:"Nije moglo biti jer smo imali dosta aktivnosti u vezi kanalizacije koje smo morali 
obaviti radi javne nabave i troškovnika, ovaj tjedan ćemo odgovarati na primjedbe i u 
najkraćem roku ići na Vijeće." 
Š.Dragičević:"Bilo je postavljeno pitanje rješavanja prijenosa u vlasništvo Grada puteva na 
području Vojalo, da li će se isplatiti i po kojoj cijeni?" 
A.Kirigin:"Mi smo već s vlasnicima terena imali dvije-tri rasprave, oni su dali prijedlog da 
cijena bude 50 E. Mi smo na Poglavarstvu raspravljali o cijeni i predložit ćemo tri 
mogućnosti: cijena od 350,00 kn/m2 da rok isplate bude 5 godina, 200,00 kn/m2 u roku od 3 
godine, i 100,00 kn/m2  isplata u tijeku ove godine." 



I.Caglević:"Kad su ljudi kupovali zemlju platili su parcele, sada se javljaju vlasnici koji hoće 
novac za puteve, znači da će dva puta prodati tu zemlju, to nije u redu, svima koji su 
prodavali sve je plaćeno." 
A.Kirigin:"U tom dijelu ima različitih stvari, oni koji su u Pašike i koji nisu podnjeli zahtjev, 
u tom dijelu je nastupila zastara i  nemaju prava na isplatu. U Vojalu je drukčija situacija, mi 
smo u pregovorima, ako Vijeće donese odluku da se ne isplati ništa, neće se platiti. 
Pokušavamo riješiti ovaj čvor, ako želimo da se to područje izgradi onda moramo nešto i 
pregoriti, ali vrlo mali broj ljudi tamo rješava stambeno pitanje." 
Š.Dragičević:"Kad je Grad usvojio PP Vojalo tog trenutka je jasno odreñeno da idemo u 
postupak prijenosa tih puteva u vlasništvo Grada, to je naša obveza, svi putevi u Supetru nisu 
jednaki. Što se tiče Vojala, Grad je financirao izradu Plana pa je dijelom učestvovao izravno u 
troškovima pripreme zemljišta za gradnju koja bi se trebala dogoditi. Bilo bi zanimljivo da 
Grad sklopi ugovor za zemlju u Vojalu po jednoj cijeni, a s drugima po drugoj cijeni, to 
pitanje treba riješiti jedinstveno, s rezervom da je Grad učestvovao jednim dijelom u pripremi 
za gradnju, dok na drugim terenima nije učestvovao, da se vodi računa da se jednako 
ponašamo prema svakom grañaninu i njegovom problemu. Čitajući Informator sve se svodi 
na tržišni kriterij." 
A.Kirigin:"Ne bih se složio da to bude tržišni kriterij, koliko je općina i gradova na području 
RH riješilo probleme s putevima.." 
Š.Dragičević:"Znam za općinu Bol, gdje  oni u spornim momentima odustaju od sudskih 
postupaka u odnosu na svoje grañane, na sjednicama Vijeća i Poglavarstva donose odluke za 
prekid postupaka i odustaju od parnica. Ljudi su kupili parcele, dobili grañevne dozvole, dali 
sredstava, a nema odgovora gdje je Grad utrošio ta sredstva.." 
Dr.Buljević:"Intencija Zakona je da se ne može graditi tamo gdje nema puta i infrastrukture. 
Kad bi Služba ovdje radila svoj posao nitko ne bi dobio grañevnu dozvolu…" 
Š.Dragičević:"Od Službe sam dobio uvjerenje da je njihovo rješenje o grañevnoj dozvoli 
zakonito, da oni to pitanje postavljaju nadležnom Ministarstvu i da im se oni smiju, u Katastru 
su ucrtani kao putevi." 
Dr.Buljević:"S ozbirom na kompleksnost problema trebao bi doći jedan put na Poglavarstvo 
kad o tome razgovaramo, da vidimo što dobivamo sa 140 novih objekata i 1500 novih ljudi na 
području Vojala.." 
J.Krstulović:"Imam primjedbu, u materijalima sam dobio odgovor na pitanje:"…..mene 
uopće ne interesira kako Radeško d.o.o. koristi taj prostor, moje pitanje nije bilo upućeno na 
takav način, nego je moje pitanje bilo: zašto Poglavarstvo nije temeljem Zakona raskinulo 
ugovor o korištenju, kada je utvrñeno da se ono koristi mimo natječaja i ugovora, zašto 
Poglavarstvo ne postupa po Zakonu, članak 4. ili 3. nisam siguran, kaže, ako se prostor koristi 
suprotno potpisanom ugovoru po sili Zakona se ugovor raskida,  članak 16. je nešto drugo jer 
Vi s njime manipulirate, pozivam se na članak 33. Statuta, da se ovo pitanje proslijedi dalje, 
da nadležno tijelo državne uprave utvrdi da li se Poglavarstvo ponašalo u skladu sa zakonom 
ili mimo zakona, moje pitanje i Radeško nemaju veze jedno s drugim. Drugo, čitao sam 
zapisnike sa sjednica Poglavarstva i u nekoliko navrata vidio da se spominje Plan kapitalnih 
ulaganja koji je politika infrastrukturnog ulaganja na području Grada. Uvijek sam da budemo 
ambiciozni i u skladu s mogućnostima, da vidimo da li je to Plan kojega možemo ostvariti. 
Taj Plan nije bio na usvajanju s Proračunom, a vidim da se on sada koristi kao materijal, 
interesira me da li će dobiti verifikaciju ovog tijela." 
A.Kirign:"Neke stvari smo izmijenili radi mogućnosti koje imamo, on je u završnoj fazi, na 
slijedećem Vijeću bi ga trebali imati." 
I.Vranjičić:"Ako se uñe u Vojalo i utvrdi da  se ide u otkup zemljišta, onda se pojavljuje 
iznos od 2,5 miljuna kuna koje treba planirati, a kojih u Poračunu nema." 
J.Krstulović:"Ovako smo u raskoraku izmeñu onoga što planiramo i što želimo." 
P. Glušević:"Poznato Vam je da "Arbun" još uvijek nema svoje prostorije, može li Grad 
dostaviti napismeno kojim sve prostorom raspolaže da pronañemo neko rješenje, zanima nas 
kako je  "Planik" ušao u prostor zgrade prije natječaja i da li možemo vratiti "Ribara". 
S. Rendić:"Odgovorit ćemo pismeno." 



I.Caglević:"Dao sam Vam dopis za dodjelu pomoći, ako možemo nešto napraviti za Igora 
Matulića, on mora hitno ići u Austriju na pregled, u teškoj je situaciji, ako smo svi za to da 
damo naših 200,00 kuna." 
A.Kirigin:"Mi smo njemu već dali jednokratnu pomoć, s obzirom na teško stanje, ja ću iz 
svojih proračunom planiranih sredstava dati 5.000,00 kuna." 
Nakon obavljenog glasovanja vijećnici su sa 11 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM odlučili da 
svoju naknadu daju u korist Igora Matulića, uz napomenu vijećnika J.Krstulovića da će on to 
učiniti osobno. 
 

AD 3. 
 

Predsjedavajući je dao riječ gradonačelniku koji je rekao:"O radnjama u vezi pripreme sezone 
Ivica će dati obrazloženje." 
Ivica Vranjičić:"Pripreme se načelno vezuju na plan kapitalnih ulaganja, težište mora biti u 
završetku prostora "Kopila", "Rendićeve" i odvodnje u tom sklopu, podrazumijeva 
popločavanje ulice Rendić, rekonstrukciju kanalizacije, ureñenje oborinske odvodnje, 
ureñenje i završetak južne strane Kopile i rekonstrukciju odvodnje zapad ulice Petra Jakšića. 
U sklopu planiranih  radova  je šetnica "Vlačica Banj", prva faza je prostor do svlačionica, 
radovi prije Uskrsa, reguliranje odvodnje Put Vele Luke sa odvodom na Banj. Što se tiče 
javne rasvjete u naredna dva mjeseca u planu je novi priključni ormarić javne rasvjete u ulici 
Put Vele Luke nasuprot trafostanice, da se osigura stabilnije napajanje u toj ulici, izvršila bi se 
izmjena rasvjetnih tijela na postojećim kandelaberima, a kompletna rekonstrukcija bi bila u 
2007. godini. Što se tiče plaža, dio radova je započeo nasipavanjem žala, u fazi pripreme ide i 
regulacija prometa, izgradnja nogostupa na području Terminal, a primarno je riješiti 
horizontalnu i vertikalnu signalizaciju kod Terminala, u ulici M. Vodanovića i skretanju 
prema Rotoru, regulirati glavno raskrižje u ulici Pašike do Petra Krešimira. U Splitskoj kroz 
nabavu riješiti odbojnike, taj dio bi bio gotov do sezone, u Škripu ide izrada projekta za 
proširenje ceste da bi mogli završiti do 15.06., pitanje javnog WC u Škripu u suradnji s 
konzervatorima, imamo varijantu kućice koja ima odgovarajući izgled s kompletnom 
opremom. U pripremi smo dizanja kredita za kanalizaciju, procjena dijela radova je 3,5 
milijuna kuna s time da će s elementima rasvjete, rekonstrukcije vodoopskrbe i  ureñenjem 
nekih cesta s asfaltiranjem biti 4,5-5 milijuna kuna. do 15.06. bi se izvršio dio radova, a 
ostatak 01.10. završetkom sezone, kada ide nova nabava s ciljem da se kanalizacija Supetra 
riješi 90%, a onda nas čeka kanalizacija Splitska. Parelelno s ovim radovima čeka nas 
asfaltiranje kolnika u punom profilu gdje ga nema i gdje je dotrajao, plažni dio opremanja 
vršit će se u suradnji s KD "Grad". 
Š.Dragičević:"U pripremi materijala nedostaje što je Ivica izložio, trebala je intervencija 
Poglavarstava da se sumiraju materijali a onda ih nama dati, trebalo je realno reći što je 
moguće napraviti u predstojećem periodu, da li je realno tražiti Plavu zastavu s obzirom na 
stanje naših plaža, napravljena je pogreška u pristupu jer smo materijale dobili tek danas,  
znači da i Poglavarstvo nije raspravljalo o materijalima. Imam ideje što bi se moglo napraviti, 
a u sumnji sam da li bi Grad mogao intervenirati na taj način, ne znam gdje su granice 
pomorskog dobra, razmišljam da bi trebalo srediti plažu "Mutnik" do dubine zida gdje piše da 
je općenarodna imovina, da se uredi prilazni put iz Miraca i put koji vodi do "Mutnika" a 
prilično je razrovan." 
P.Glušević:"Rečeno je da se u realizaciju projekta "Banj" kreće poslije Uskrsa, drugim 
riječima projektna dokumentacija još nije stigla.." 
I.Caglević:"Znači opet nećemo srušiti kabine, odlučimo hoćemo li to napraviti ili nećemo, to 
se može napraviti u jedan dan." 
A.Kirigin: "Ureñenje šetnice prva faza ide zajedno s rušenjem kabina, do sezone taj dio mora 
biti gotov kako bilo da bilo."   
 
Gradonačelnik je ispričao gospoñu Tamaru Ljubičić,   koja nije mogla doći iz Splita zbog 
nevremena, a predsjedavajući je dao riječ Boženi Sinovčić, predsjednici TZ Grada Supetra 
koja je uvodno navela:"Došla sam ovdje s velikim očekivanjima, nisam shvatila iz izlaganja 



Ivice što će Grad učiniti, meni je to bilo nejasno. Mi smo na Skupštini prihvatili ciljeve naše 
destinacije, 2005. je za nas bila rekordna, broj noćenja je bio veći 24%, primarni zadatak je da 
se naša destinacija digne za jednu zvjezdicu, bližimo se 100-ici osnivanja društva za gradnju 
kupališta koju bi morali marketinški iskoristiti. Ako ne pokušamo dobiti Plavu zastavu 
nećemo je ni imati, prvi zadatak je da se odredi koja bi to plaža bila, od sljedećeg mjeseca bi 
se na njoj more moralo uzorkovati godinu dana redovno prije podnošenja zahtjeva. Supetar 
nije mjesto tranzitnog turizma, mi smo lani po broju noćenja dosegnuli Bol. Trebalo bi raditi 
na smeñoj signalizaciji, urediti pješačke puteve i staze, mi nemamo adekvatnu šetnicu izmeñu 
Miraca i Supetra kao prirodnog sadržaja, pogotovo za goste koji dolaze u 4. i 10. mjesecu. 
Pokušavamo izvući sredstva iz HTZ za sufinanciranje naših programa: to je prvenstveno 
projekt Miraca, zamislili smo da u uljari otvorimo muzej maslinarstva, da se na zidove 
postave fotografije koje bi objašnjavale kako se maslina radi i prerañuje, da gosti vide kako to 
izgleda; kolonija slikarstva u Mircima, htjeli smo je dignuti na veći nivo da u zgradi škole 
otvorimo galeriju. Kandidirali smo projekt Jazz festivala, imao je dobar prijem kod gostiju 
prošle godine, zatim projekt autohtone kuhinje u 5. mjesecu, treći projekt je triatlon koji ćemo 
nastaviti i ove godine. Škrip nije dovoljno valoriziran, pokušavamo ubaciti aktivnosti tipa 
folklora, izletničkog turizma, mi nemamo KUD, moramo raditi na tome. Splitska je prepuna 
arheoloških nalaza, ako bi Grad osigurao da se izvor na rivi otkopa, da se postavi ploča kao 
znak da je u rimsko doba tu bio izvor vode. Mi smo optimisti, nadamo se da ćemo za ova 4 
projekta za koje smo tražili sufinanciranje bar nešto uspjeti izvući, a ako ne onda ćemo se 
pokriti s onim što imamo i pokušati dogodine." 
 
Kao predstavnik KD "Grad" izlagao je Jerko Hržić:"Za razliku od prošle godine kućno 
smeće ćemo odvoziti s 2 kamiona, za čišćenje ulica i javnih površina nabavljen je ručni 
usisavač za Supetar i Mirca i jedna čistilica za Splitsku. Za skupljanje glomaznog otpada 
postavili smo na 4 mjesta kontejnere od 5 kubika. Što se tiče rada u sezoni kamioni će raditi 
svakodnevno, jedan od većih poslova je održavanje zelenih površina u Supetru kojih ima 
2630 m2, planira se za ovu sezonu urediti park istočno od gradske luke, što se tiče plaža one 
se već ureñuju.  "Zastup" je nasut šljunkom, "Babin laz" je poravnat bagerom, "Akapulko" se 
nasipa, s Poglavarstvom ćemo se dogovoriti za "Banj i Vlačicu", najveći projekt je "Mutnik" 
gdje treba veći financijski zahvat. Problem je održavanje javnih površina jer mi imamo 3 
pometača a trebamo ih 6." 
 
Voditeljica Centra za kulturu  Gita Dragičević."Prije govora o planovima, rekla bih da u  
Centru za kulturu mora nastupiti organizacija, jer se knjižnica odvaja od Centra i postaje 
zasebna ustanova. Centar ostaje samostalan, a u njegovu sklopu galerija u Bolu, Blaca i 
Muzej u Škripu. Za djelatnost u našoj galeriji dobivamo sredstva od Ministarstva. Neposredni 
plan s knjižnicom je program s predavanjima, prezentacijom knjiga i svega što je vezano za 
Brač, to realiziramo s ljudima koji su ljeti na Braču. Za Muzej u Škripu otišao je projekt u 
Ministarstvo za ureñenje nove postave, i za ureñenje sanitarnog čvora, u Blacima je prošli 
tjedan provaljeno, šteta nije velika. Mora se urediti cesta prema Blacima, općina Nerežišća je 
dobila sredstva za to. Galerija u Bolu djeluje samostalno u toku ljeta, ima svoj program, 
svakih 15 dana se mijenja postava izložbe.Trebalo bi pristupiti ureñenju knjižnice i galerije, 
oluci i škure propadaju, vlaga je unutra, da se uredi pristup iz Jakšića ulice, inzistiram da na 
sljedećoj sjednici Vijeća doñe točka o izdvajanju knjižnice, jer produžujemo agoniju." 
 
Zapovjednik policijske postaje Darko Matulić:"Potreban je veći angažman djelatnika, broj 
službenika je nedostatan da bi se pokrili svi poslovi u toku sezone, mi smo kontaktirali s PU u 
Splitu, oni će odobriti broj djelatnika koji budemo tražili ako lokalna samouprava riješi 
pitanje stanovanja i prehrane. Prošle godine je to funkcioniralo, na Vama je da odlučite, ako 
smatrate da je broj policajaca nedovoljan, recite. Problem koji se pojavio na kraju prošle 
sezone je preglasna glazba iz ugostiteljskih objekata, imali smo pritužbe grañana, stupili u 
kontakt s inspektorima, nismo znali da jedan objekt ne postoji iako okuplja najveći broj 
mladih ljudi, mi smo limitirani brojem kilometara po vozilu.."  
               



Predsjednik kluba DVD Nikica Maričić:"Ispričavam se što smo materijale tek jutros 
dostavili, naš plan od požara morao je biti usklañen s županijskim planom, po programu koji 
smo već prezentirali na Vijeću i radimo, nabavili smo i obnovili sredstva za rad, sredili vozni 
park, naš plan je isti kao i za godinu prije. Jedan od problema kad se dogodi intervencija je 
prometni problem, uske ulice, sve više auta, povećava se opasnost u naselju radi toga". 
Ivan Jakšić:"DVD će raditi kao i prošlu godinu u kontinuitetu, od 15.6.-15.9. raditi ćemo 24 
sata, kada bude opasnost od požara uvest ćemo i treću smjenu, ovu godinu ćemo povećati broj 
ljudi za još 4, a županija će financirati još 8. Četiri naša mladića su na školovanju za 
vatrogasnog tehničara, obučeni su za rad, sve smo odradili kako je trebalo." 
 
L.Vladislavić:"Ideja o uljari je dobra, ali mislim da nije adekvatno mjesto s obzirom na 
okolne zgrade jer nema autohtonog izgleda, takvo nešto bi trebalo napraviti  u Škripu da i on 
dobije na cijeni iako nema more. Problem u Supetru je bila buka oko diska, trebalo bi u PP 
predvidjeti lokaciju za zabavu da izañemo u susret investitorima koji žele ulagati u zabavni 
kompleks van mjesta  da ne smeta grañanima. Dokle mi ne budemo imali kvalitetne sportske 
objekte za pripreme u predsezoni i podsezoni, nećemo produžiti sezonu, moramo igrati na ono 
što imamo, a to je klima. Gostima je takoñer potrebno pružiti sigurnost da po potrebi imaju 
hitnu medicinsku pomoć, što je s projektom TV medicine, i to je sigurnost gostima." 
M.Šlender:"Imali smo sastanke s Županijom radi hitne pomoći, zauzeli smo neke stavove, 
neke stvari se rješavaju, na tome se radi. TV medicina se može jako dobro plasirati s ljudima 
iz TZ. Ovo izvješće je informacija, nismo uspjeli ni pročitati, pohvaljujem materijal od DVD i 
TZ, sve je napravljeno po zanatu, nema plana od Centra, Komunalno ima konkretne stvari, što 
je Ivica naveo to su smjernice i želje, Grad je zatajio, ništa nismo shvatili, naše plaže su 
gomile, nemamo šetnicu, treba napraviti putokaze i signalizaciju. Trebamo imati pisani 
materijal da se vidi što će se raditi i u kojem roku, a i finacijski segment je jako bitan." 
Dr.Buljević:"Dvije najgore točke su Dom zdravlja i promet u Supetru, na tome ćemo mi 
pasti. Kola Hitne pomoći neće moći do Doma zdravlja, to je katastrofa, treba proraditi na 
prometnoj signalizaciji, u Domu zdravlja treba posebna ambulanta za turiste, kiksat ćemo na 
zdravstvu, čudi me da Ivica nije napisao par riječi o kapitalnim ulaganjima za ovu sezonu." 
A.Kirigin:"Do sezone ima vremena, sve sugestije možemo razmotriti i reći što se može 
napraviti do Uskrsa, za sljedeći put ćemo ove radove obrazložiti u kratkim crtama." 
I.Caglević:"Zašto se dozvoljava parkiranje kroz Glavicu, neka se postavi par znakova, neka 
doñe stručnjak da riješimo taj problem." 
Darko Matulić:" Nije najveći problem Glavica, nego svaka ulica. Policija niti će, niti može 
riješiti problem parkiranja u Domu zdravlja. Grad nije uložio u signalizaciju, problem se mora 
rješavati sustavno, zna se kada je napravljen projekt regulacije prometa, a nije stupio u život." 
Dr.Buljević:"Koliko je puta intervenirao pauk u zadnjih mjesec dana, mi ćemo doći do 
kolapsa u prometu." 
Darko Matulić:"Niti jedan, iz razloga što ne želim dovesti svoje djelatnike u situaciju da 
sutra završe na sudu, pitanje pauka nije do kraja zakonski regulirano, mi smo s njime imali 
više problema nego što ih je pauk riješio. Ne može policija sve rješavati, propusta ima, auta je 
sve više, ceste su iste, nema rješenog parkirališta, a  policajaca je sve manje." 
P. Glušević:"Znakovi su nebitni jer na njih nema tko paziti, da nam zapovjednik da svoje 
viñenje za koliko ljudi treba platiti hranu i smještaj, nedopustivo je da se domaćim ljudima 
naplaćuju kazne kad proñu preko rive, a strancima ne." 
Darko Matulić:"Prošle godine su bila dva policajca, mislim da bi ove trebala tri." 
Petar Glušević:"Preko vijesti čuo sam o programu Sapart, to je predpristupni program za 
europsku uniju, treba znati izvući novac, da Grad nañe nekoga da radi na tome." 
J. Krstulović:"Šteta je da danas nemamo stavove Poglavarstva vezano za ove materijale pa 
razgovaramo preširoko. Moj je dojam da Supetar nema odgovor na pitanje kakav to turistički 
grad želi biti, i čini mi se da ostavljamo dojam neorganiziranosti, imamo mnogo bolnih točaka 
od trajektne luke do cijelog prometa u Supetru. Čini mi se da bi Grad trebao imati godišnji 
program za saniranje točaka koje imamo i eliminirati problem po problem. Supetar živi dva 
života, jedan na rivi, a zaleñe je dosta tužno. Na cjelom prostoru Grad ima zapuštenih zelenih 
površina, ruševnih kuća, grañevnog materijala. Zadatak Komunalnog i TZ a i svih nas je 



izvršiti edukaciju stanovništva, kako se ponašati,  da bar smeće ne bacaju gdje stignu, postoje 
odluke koje reguliraju ta pitanja, da se stanje popravlja. Programi su dobri jer su interpolirali 
sve, rekli smo da hoćemo Plavu zastavu, moramo ispuniti kriterije i realizirati što treba, zato 
mislim da Poglavarstvo mora sumirati materijale, da napravi siže aktivnosti što moramo 
napraviti prije Cvjetnice i nakon nje, da to bude obaveza na kojoj ćemo u Vijeću ustrajati. 
Držim da policija svoj posao obavlja korektno, predlažem da formiramo radnu grupu 
Poglavarstva i nosioca ovih aktivnosti, da  na bazi rasprave i ovih materijala napravi program 
aktivnosti koje ćemo na Vijeću usvajati, odnosno Poglavarstvo raditi." 
Dr.Buljević:"Ovo je tematska sjednica, ne donose se zaključci, kad si spomenuo luku, ja bih 
rekao: grijehe otaca ispaštaju djeca njihova, luka je gdje je, mi sada moramo razgovarati." 
Juro Krstulović:"Mislite li da bi Supetar više vrijedio da se u doba bivše općine Brač ovdje 
nije napravila trajektna luka, 1986. smo uspjeli iz Državnog proračuna izgraditi dio luke, 
mislim da treba što hitnije raditi na tome da se luka iz Supetra premjesti." 
F. Domančić:"Želio bih se dotaći programa, treba pohvaliti i pokuditi. Mi znamo ulogu 
Centra za kulturu, čini mi se da dobro rade u 60 dana, moramo raditi na tome da Škrip 
dostigne nivo koji želimo, dio vatrogastva podržavam, Supetar se čistio dva puta i to je jedan 
nivo koji smo dostigli, stoji "lungo mare" do Miraca, imamo projekt prometne regulacije po 
Supetru ali imamo motore koji uznemiruju goste, buku. Treba djelovati, svaku godinu sve 
ranije idemo u pripremu sezone, trajektna luka je za primjer kako se odvija promet, imamo 
odluku o komunalnom redu, ali s punim uvažavanjem, čoban je uvijek čoban." 
I.Caglević:"Nisam zadovoljan s izvješćem TZ, žao mi je da nema Tamare da joj kažem par 
stvari koje treba napraviti, nije se išlo na sajmove, mogli smo napraviti kazetu za prezentaciju, 
prospekti se rade.." 
Mate Jakšić:"Želio bih da mi se kaže koje je mjesto osim Istre bilo čistije od Supetra, 
moramo pod hitno promijeniti komunalni red, mještani su krivi što je Grad prljav, ispred 
bolnice staviti dva stupa na hidrauliku da ne može nitko ući, policija to ne može održavati, 
plan regulacije saobraćaja imamo godinu dana, što kasni, greška je onoga tko je u Gradu 
zaposlen, vrijeme je da se sada započne s time." 
Božena Sinovčić:"Turističko vijeće je dosta sati potrošilo u promišljanju imiña, mišljenja 
smo da moramo biti destinacija obiteljskog turizma, s obzirom na plaže i sadržaje u mjestu to 
bi bilo idealno. Cijelo naše djelovanje je povezano s malim financijskim sredstvima. 
Percepcija o našem Gradu nije tako loša, više smo kritični o sebi nego gosti, svaku godinu se 
ide naprijed, znamo da ni šetnica ni putevi neće biti preko noći. Svaki cilj moramo dohvatiti i 
učiniti prvi korak, odrediti koju plažu želimo za Plavu zastavu, ona puno znači u 
marketinškom smislu. Nisam zadovoljna što se neki radovi predviñaju iza Uskrsa jer se 
početkom mjeseca otvaraju hoteli, tražim od Vas pritisak na Poglavarstvo koje mora izvršiti 
radove. Film o kojem je ovdje bilo riječi nismo mogli otkupiti jer imamo ograničena sredstva, 
svi naši materijali idu na sajmove i naše brošure dobro prolaze." 
L.Vladislavić:"Strateško je pitanje..Poglavarstvo Splita želi prebaciti trajektni promet u 
Sjevernu luku, dali Poglavarstvo prati što se dogaña u Splitu, što oni planiraju, planirati da 
brze linije ostanu,  da se ako postoje sredstva teretni promet prebaci negdje drugo, nije dobro 
ni izbaciti putnike iz centra mjesta, neki prolaze kroz Supetar pa će se tu i zadržati." 
A.Kirigin:"Svugdje po svijetu se radi, naša greška je što smo neuredni, u tom dijelu se 
moramo organizirati da se radovi obavljaju uredno, da do 15.06. budu završeni." 
Dr.Buljević:"Ovo je bila tematska rasprava, sve kritike i sugestije Poglavarstvo će prihvatiti i 
ustrajati da sezone bude bolja od prošle." 
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